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Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, “Bir iki yıl içerisinde Çamlık Mahallemizden
Yalıköy Mahallemize kadar tüm ilçemizi doğalgaz ile buluşturacağız” dedi. 

> Mehmet Bülent ALP 5'de

> Sadık AYDIN 2'de

12 Mart İstiklal Marşımızın Kabulünün 103. Yıldönümü ve Mehmet
Akif Ersoy'u Anma Günü münasebetiyle bir program düzenlendi.

HEMÞEHRÝMÝZ
BÝLAL GÜNAYDIN'A
ÖNEMLÝ GÖREV

O MÜBAREK BAYRAK
ÝÞTE BÝZÝM BAYRAK

ÇAMLIK’TAN YALIKÖY'E
TÜM ÝLÇEMÝZÝ DOÐALGAZ
ÝLE BULUÞTURACAÐIZ

YAYLA YOLUMUZUN ASFALTI
BU SEZON TAMAMLANACAK

> Alper Özkan KARAGÖL 5'de

> Ahmet KAMBUROĞLU 2'de

Vakfıkebir'li hemşehrimiz İstanbul 1. Bölge
Kamu Hastaneler i  Bir l iğ i  Başkanı
olan Doç Dr. Bilal Günaydın, Kamu
Hastaneleri Genel Müdürü olarak atandı.

Vakfıkebir Karadağ Turizm Koruma ve Güzelleştirme Derneğinin olağan Genel
Kurul Toplantısı yoğun bir katılım ile Yavuz Selim Çayocağında yapıldı. 



İ
lçe halkının doğalgazı ne 
kadar istediğini ve 
beklediğini çok iyi bildiğini 

ifade eden Vakfıkebir 
Belediye Başkanı Muhammet 
Balta;  “Doğalgaz bizim seçim 
vaatlerimiz arasında da yer 
alıyordu. İlçemize gelmesi için 
çok büyük emekler verdik. 
Yaşanan ekonomik 
dalgalanmalar nedeniyle işi 
alan yüklenici rmalar 
çalışmaları yarım bıkarak 
gittiler. Biz yeniden ihale 
ettirterek bu önemli yatırımı 
ilçemize getirdik. Şuan ihaleyi 
alan rmamız işinin ehli bir 
rma ve planladığı şekilde 
çalışmalara devam ediyor. 
Doğalgaz çalışmalarının 
tamamlandığı 
mahallelerimizde bağlantılar 
yapılıyor. Önümüzde aylarda 
Kemaliye Mahallemizden 
başlayarak, Büyükliman, 
Hacıköy, Kirazlık ve Yalıköy 
Mahallelerimize kadar tüm 

ilçemize doğalgaza 
kavuşturacağız.
SEÇİM DÖNEMİNDE 
SOKAKLARI KAZIYORUZ 
'Seçim zamanı sokaklar 
kazılır mı' diye soruyorlar. 
Evet, seçim öncesinde bu bir 
belediye başkanı için ciddi bir 
risktir. İnsanlarımız toza 
toprağa basarak evlerine 
gidiyor. Bu çalışmaları seçim 
sonrasına bırakabilir, 
seçimden sonra da 
yapabilirdik. Ancak bu riski 
göze alarak 'önemli olan 
ilçemin menfaatidir' dedim. 
HUZUR ORTAMI HER 
ŞEYDEN DEĞERLİ 
Her şeyden önce Vakfıkebir'in 
kalkınması, gelişmesi için 
huzur ortamının oluşmasına 
çok önem veriyoruz. Bunun 
içinde birlikte hareket 
edebilme ve ortak gelecek 
konusunda ortak değerleri 
ortaya koyup ona göre 
davranabilme kabiliyetinin 

olması lazım. Ayrıştırıcı 
cümlelerden uzak durmamız 
gerekiyor. Üniversite yıllarımın 
dışında ömrünü Vakfıkebir'de 
geçirmiş birisiyim. Gençlik 
yıllarımızda bu kutuplaşmanın 
Vakfıkebir'e neler 
kaybettirdiğini görmüş birisi 
olarak sorumluluk aldıktan 
sonra bu kutuplaşmayı 

ortadan kaldıracak veya 
kutuplaştırmaya sebep olacak 
her ne varsa hepsinden uzak 
durmaya gayret ettim.  Bunu 
sadece davranışlarımla değil 
söylemlerimle ortaya 
koymaya çalıştım. Bunun 
Vakfıkebir'e bir şey 
kazandırmayacağını geçmişte 
kaybettirdiğini gören birisi 
olarak hep bu gayrette oldum.  
ÇATIŞMANIN 
KUTUPLAŞMANIN 
KAZANANI OLMAZ 
Şundan da mutluyum; bu 
gayretimizin bu duruşumuzun 
toplum tarafından özellikle 
algılandığını, bir karşılık 
bulduğunu da görüyoruz. 
Elbette bir siyasi kimliğim var 
hizmet noktasında eleştirilere 
saygılıyız. Onun dışında bu 
cabanın karşılık bulduğunu, 
hem siyasi anlamda hem 
toplumsal anlamda bir huzur 
olduğunu, kurumsal alanda 
işbirliğinin olduğunu görmek 

bizleri memnun ediyor. Zaman 
zaman bu iklimi bozacak 
davranışlar olduğunda da 
gerekli duruşu bu söylediğim 
ilkeler çerçevesinde veriyoruz. 
Vakfıkebir'in huzura, güvene, 
birliğe, beraberliği, kardeşliği 
ihtiyacı var. Çatışmanın 
kutuplaşmanın kazananı 
olmaz.  
HEPİMİZİN ORTAK 
NOKTASI VAKFIKEBİR'İN 
GELECEĞİDİR 
Siyasi partilerimizi zaman 
zaman ziyaret ediyoruz. Kendi 
çalışmalarımız hakkında 
bilgiler veriyoruz. Onlarında 
görüş ve önerilerini alıyoruz. 
Hem kişisel hem kurumsal 
anlamda güzel ilişkiler 
içerisindeyiz. Olması 
gerekende budur zaten. 
Hepimiz bu memlekette 
yaşıyoruz. Farklı siyasi 
partilerde yer alabiliriz ama 
hepimizin ortak noktası var 
Vakfıkebir'in geleceğidir”dedi.
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“AHHH BENÝM GÜZEL ÝLÇEM”
Her gün, her gün başka başka işler, 
dedikodular, birbirini çekememezlik çıkıyor 
ilçede…
İki günlük derler, iki saniyelik derler ama 
derler değil mi?
Birisi biriyle konuşmaz, karşılarında durur 
acaba kimden yana çıksam diye bekler, 
nerede işim daha hızlı çözülüre bakarlar…
Bu ilçe böyle…
Çıkar menfaat girince her şey değişir…
*****************
Yerel seçim yavaş yavaş yaklaşıyor…
Seçmen suskun, seçmen neredeyse 
kararını verdi gibi…
Çok ses çıkıyordu…
O sesler kesildi ve seçmen adaylarına 
güvenmeye başladı…
Partili ve Bağımsız adaylar var…
Çok adaylı meclis üyesi adayları ile seçime 
gidiliyor…
Meclis adayları 2500'ün altında oy alırsa 
meclise giremiyor…
2500'den fazla oy alan meclis üyesi 
olmaya hak kazanıyor…
Çok adaylı, meclis üyesi adayları ile girilen 
seçimde en şanslı AK Parti…
Bağımsızlar ve Yeniden Refah…
2500'ün altında kalındığı taktirde 13+2 AK 
Parti yapar…
Bütün adayların canla başla çalışması 
gerekir. Ben kazanırım gözüyle kimse 
bakmasın. 2500 oy az bir oy değil…
Bir siyasi partinin bile ilçede 2500 ila 3000 
oyu var…
Hiç kimsenin yeri garanti değil…
*****************
Vakfıkebir'den değil de dışarıdan 
yönetiliyor…
Bu iş Vakfıkebir'de tutmaz…
Vakfıkebir'deki seçmen bilinçli, dışarıdan 
yönetilen bir partiden ilçede ne bekliyorsun 
ki…
Seçmen her şeyin farkında…
İlçe dışarıdan yönetilmeye karşı, bir ilçe 
dışarıdan yönetilmeye talip olursa neler 
olacağını seçmen bilir ve ona göre hareket 
eder…
*****************
Başkan adayları durmuyor…
Mahalle, mahalle ev, ev gezip seçmenlerle 
hasbıhal ediyorlar…
Dertler dinleniyor ve ihtiyaçlar anlatılıyor…
Bireysel talepler çok…
Her aday talepleri topluyor ve dinliyor…
Vakfıkebir'deki kanayan yara OSB idi…
Mevcut Belediye Başkanı Muhammet 
Balta, döneminde son noktayı koydu ve bir 
şekilde yapımına başlandı. Bir dönem 
önce Milletvekilimiz Muhammet Balta'nın 
çok büyük emekleri var. Onun da hakkını 
yiyemeyiz. 1995 yılında başlamıştı ve 
durmuştu. Büyük uğraşlar sonucu 
Muhammet Balta döneminde yapımına 
başlandı. Hak sahiplerine paralar ödendi 
ve ihale aşaması ile alt ve üst yapı 
yapımına başlatılmış oldu…
Müthiş bir yol yapılıyor…
Karayolları ağına alınan OSB yolu, yapımı 
son sürat devam ediyor. Çift gidiş, çift geliş 
bir yol inşa ediliyor…
Bir diğer sorunlar ise, pazaryeri, yüzme 
havuzu, dış cephe ve en büyük eksiklik 
olan sosyal alanlar…
Pazaryeri sorunu bir türlü çözülemedi. 
İnsanların rahatça alışveriş 
yapabilecekleri, çamurdan, sudan 
etkilenmeyecekleri bir yerin inşası…
Gençler yüzme havuzu istiyor. İlçede bir 
yüzme havuzu olabilse, gençlerin kötü 
alışkınlıkları da bir nebze azalır 
kanaatindeyim…
Sosyal alanlar, çay, kahve içmek için 
yerimiz yok. Vakfıkebir'deki yaşayan 
insanlar neden Beşikdüzü ve Eynesil'e 
gitsin. Bu sorun da çözülmesi 
gerekenlerden bir tanesi…
Dış cephe sağlıklaştırılması…
Eski bir ilçe olduğumuzdan ev sahibi olan 
insanlar, eski binalarını güzelleştiremiyor. 
Dış cephe kötü, bakımsız…
Bu ilçe, bu tür olumsuzlukları hak 
etmiyor…
Gelecek olan belediye başkanı ilk önce 
bunları yapmasını bekliyoruz.
Vakfıkebir en güzeline laiktir… 

Vakfıkebir Belediye Başkanı Muhammet Balta, “Bir iki yıl içerisinde Çamlık Mahallemizden Yalıköy Mahallemize kadar tüm ilçemizi doğalgaz ile buluşturacağız” dedi. 
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HEMŞEHRİMİZ BİLAL GÜNAYDIN'A ÖNEMLİ GÖREV
Vakfıkebir'li hemşehrimiz İstanbul 1. Bölge Kamu Hastaneleri Birliği Başkanı olan Doç Dr. Bilal Günaydın, Kamu Hastaneleri Genel Müdürü olarak atandı.

amu Hastaneleri 

KGenel Müdürlüğü 
Görevini yürüten 

Prof. Dr. Zülkar Akelma, 
görevi Doç. Dr. Bilal 
Günaydın'a teslim etti. 
İstanbul 1.Bölge Kamu 
Hastaneleri Birliği Başkanı 
olarak başarılı çalışmalara 
imza atan Vakfıkebir'li 
hemşehrimiz Doç. Dr. Bilal 
Günaydın Kamu 
Hastaneleri Genel Müdürü 
olarak atanarak görevine 
başladı.
Kamu Hastaneleri Genel 
Müdürlüğü görevini 
başarıyla yürüten Prof. Dr. 
Zülkar Akelma, görevini 

Doç. Dr. Bilal Günaydın'a 
devretti. 7 Mart 2024 
tarihinde gerçekleşen devir 
teslim töreni, Kamu 
Hastaneleri Genel 
Müdürlüğü makamında 
düzenlendi. Törene, Kamu 
Hastaneleri Genel 
Müdürlüğü yöneticileri ve 
personeli yoğun ilgi 
gösterdi. Doç. Dr. Bilal 
Günaydın, öncesinde 
İstanbul İl Sağlık 
Müdürlüğü Kamu 
Hastaneleri Başkanlığı 
görevini başarıyla 
yürütüyordu. Akelma'nın 
başarılı yönetimi ve 
Günaydın'ın deneyimli 

geçmişi, Kamu Hastaneleri 
Genel Müdürlüğü'nün 
sağlık hizmetlerindeki 
kaliteyi daha da artırmayı 
hedeiyor.
“ALLAH'IN ADALETİ VE 
DEVLETİN MENFAATİ NE 
İSE ONA GÖRE CEVAP 
VERDİM”
Kamu Hastaneleri Genel 
Müdürlüğü görevine atanan 
Doç. Dr. Bilal Günaydın 
yaptığı açıklamada; 
“Görevi devraldığımda 
annem ve babamın 
gönderdiği çiçek notunda 
''Makamın yükseldikçe 
gönlün alçalsın ve asla 
adaletten vazgeçme. 

Rızkını veren de, alan da 
sadece ve sadece Allah'tır.'' 
notu vardı. Görev yaptığım 
süre boyunca her zaman 
gariplere, yoksullara ve 
dertli insanlara yardımcı 
olmaya çalıştım. Adaletten 
asla ve asla ayrılmadım. 
Kapıma gelen ve sahada 
gördüğüm herkese elimden 
geldiğince yardımcı olmaya 
çalıştım. Gelen taleplere 
Allah'ın adaleti ve devletin 
menfaati ne ise ona göre 
cevap verdim. 
Haramzadeleri makam ve 
mevkileri ne olursa olsun 
hep kurumdan uzak tuttum 
dedi.”
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Fazla Çalışma Nedir?
Fazla çalışma, İş kanununda 
yazılı koşullara uymak sureti ile 
haftalık kırk beş saati geçen 
çalışmalar olarak tanımlanmıştır. 
Fazla çalışmanın uygulanması 
için işçinin her yıl için ayrı ayrı 
yazılı onayı şarttır. Fazla 
çalışma, yılda en fazla 270 
saate kadar yapılabilecek bir 
mesaidir. Dolayısı ile fazla 
çalışma sınırları kanunla çizilmiş 
bir alana sahiptir. İşçiye bu 
çalışmalar karşılığında ödenen 
ücret ise fazla çalışma ücreti 
olarak adlandırılmıştır. Buna 
göre, iş yerinde fazla çalışma 
yapan işçiye, fazla çalışılan her 
bir saat için normal çalışma 
ücretinin saat ücreti karşılığının 
yüzde elli yükseltilmesi sureti ile 
fazla çalışma ücreti 
ödenmektedir.
Fazla Sürelerle Çalışma 
Nedir?
Fazla sürelerle çalışma,iş 
yerinde haftalık çalışma 
süresinin sözleşmelerle kırk beş 
saatin altında belirlendiği 
durumlarda ortalama haftalık 
çalışma süresini aşan ve kırk 
beş saate kadar yapılan 
çalışmalardır. Başka deyişle 
işçinin onayı alınmak sureti ile 

haftalık kırk beş saate kadar 
olan çalışmalar fazla sürelerle 
çalışma; haftalık kırk beş saati 
geçen çalışmalar ise fazla 
çalışma olarak 
adlandırılmaktadır. Fazla 
sürelerle çalışma yapıldığında 
her bir saat fazla çalışma için 
verilecek ücret normal çalışma 
ücretinin saat başına düşen 
miktarının yüzde yirmi beş 
yükseltilmesiyle ödenmektedir.
Fazla Çalışma Hangi Deliller 
ile İspat Edilir?
İş kanunda fazla çalışmanın 
ispatı ile ilgili özel bir düzenleme 
yoktur. Bu nedenle ispat yükü 
açısından genel düzenlemelere 
bakılması gerekmektedir. 
Açılacak davada genel 
hükümlere göre fazla mesai 
yaptığını iddia edecek davacı 
işçi bu iddiasını ispat etme 
yükümlülüğü altında 
bulunmakta; davalı işveren ise 
bu iddia karşısında fazla 
çalışma ücretlerinin ödendiğini 
ispat yükümlülüğü altındadır.
Yargıtay ve İstinaf 
Mahkemelerinin istikrar 
kazanmış kararlarına göre işçi 
fazla çalışma yaptığını her türlü 
delil ile ispat edebilir. Örnek 
olarak işyeri giriş çıkış kayıtları, 

parmak izi yüz okuma kayıtları, 
bordrolar, banka kayıtları, tanık 
beyanları ispat vasıtası olarak 
kullanılabilmektedir. Ancak, fazla 
çalışmanın bu tür yazılı 

belgelerle kanıtlanamaması 
durumunda taraarın dinletmiş 
oldukları tanık beyanları ile 
sonuca gidilmesi gerekir. Bunun 
dışında herkesçe bilinen genel 
bazı vakıalar da bu noktada göz 
önüne alınabilir. İşçinin ilen 
yaptığı işin niteliği ve 
yoğunluğuna göre de fazla 
çalışma olup olmadığı 
araştırılmalıdır.
Fazla Çalışmanın İspatında 
Tanık Beyanları Yeterli Midir?
Fazla çalışmanın ispatında 
bordrolardan sonra en önemli 
ispat vasıtası tanık beyanlarıdır. 
Bu anlamda iş yargılamasında 

takdiri delil olan tanık, 
uyuşmazlık konusu fazla 
çalışma saatlerini tespiti 
noktasında bilgisi ve görgüsü 
olan kişi olarak 

tanımlanabilecektir. Tanık 
delilinin dikkate alınabilmesi 
için uyuşmazlıkla alakalı yazılı 
delil bulunmaması 
gerekmektedir. Yargılamada 
tanık delilinin dikkate 
alınabilmesi için tanığın 
uyuşmazlıkla ilgili doğrudan 
doğruya bilgisinin bulunması 
gerekmektedir. Bu anlamda 
tanığın bilgisinin olmadığı 
dönem olan iş yerinde 
çalışmadığı dönem için yaptığı 
tanıklık, geçerli olmayacaktır. 
Örneğin tanıklık yapan işçinin, 
fazla mesai yaptığını iddia eden 
işçi ile faklı bölümde bulunması 

ve bu işçinin giriş çıkış 
saatlerine vakıf olmaması 
durumunda aynı işyerinde 
bulunmuş olsalar da tanıklığına 
itibar edilemeyecektir. 
Fazla Çalışmanın İspatında 
Husumetli Tanık Beyanı Kabul 
Edilebilir Mi?
İş yargılamalarında halihazırda 
çalışan işçilerin işveren 
aleyhinde tanıklık yapmak 
istememesi yahut çalışılan iş 
yerinde işçi sayısının az olması 
nedenleri ile fazla mesai 
ispatında işçilerin tanık 
bulmakta zorlandıkları sıkça 
karşılaşılan bir durumdur. Bu 
gibi durumlarda işverene karşı 
dava açmış kişilerin tanıklığının 
geçerli ve yeterli olup 
olmayacağının değerlendirilmesi 
gereklidir. Yargıtay'ın istikrar 
kazanmış değerlendirmeleri 
husumetli olan kişilerin 
tanıklıklarına ihtiyatlı 
yaklaşılması yönündedir. 
Yargıtay Hukuk Genel Kurulu, E. 
2022/716 K. 2023/603 T. 
07.06.2023 tarihli içtihadında 
özetle: “Çalışma sürelerinin 
ispatı noktasında işverene karşı 
dava açan tanıkların 
beyanlarına ihtiyatla 
yaklaşılması gerekir. Fazla 

çalışma, hafta ve genel tatili 
alacaklarının ispatında salt 
husumetli tanık beyanlarıyla 
sonuca gidilemez. Bununla 
birlikte yan delil ya da olgularla 
desteklenen husumetli tanık 
beyanlarına itibar edilmelidir. Bu 
çerçevede; işin ve işyerinin 
özellikleri, davalı tanıklarının 
anlatımları, iş müfettişinin 
düzenlediği tutanak veya 
raporlar ve aynı çalışma dönemi 
ile ilgili olarak söz konusu 
alacakların varlığına ilişkin 
kesinleşmiş mahkeme kararları 
gibi hususlar yan delil ya da 
olgular olarak değerlendirilebilir." 
Şeklinde ifade edilmiştir. 
Fazla mesai alacak kalemi iş 
davalarında en fazla talep edilen 
alacak kalemlerinin başında 
gelmektedir. Bu açıdan fazla 
mesai alacağı için başvuran 
işçilerin elverişli vasıtalarla 
alacağını ispat edememesi 
durumunda hak kaybı 
yaşayacakları açıktır. Fazla 
mesai alacağının ispatı yukarıda 
izah ettiğimiz hususlar itibari ile 
çeşitli olasılıklara göre farklılık 
arz ettiğinden yargılamada 
ancak geçerli ispat yöntemi 
kullanılarak hakkın özüne 
ulaşılabileceği unutulmamalıdır.

FAZLA ÇALIŞMA ALACAĞININ
İSPATINDA HUSUMETLİ

TANIKLARIN ROLÜ

Av. Gürbüz KAMBUROĞLU

HUKUKTA BU HAFTA

avgrbzkmbr
www.gurbuzkamburoglu.av.tr

avukatgurbuzkamburoglu@gmail.com

ziyafidaye@hotmail.com
Ziya FİDAYE

KALBİNİ ALLAH'A
BAĞLAMADIKTAN SONRA!

Bakış Açısı

15.03.2024

Vakfıkebir Belediye Başkanı 
Muhammet Balta, bir kaç gün 
önce belediyenin resmi 
internet sitesinden yaptığı 
paylaşımda ilginç bir itirafa 
imza attı:
Balta paylaşımında; 
“Vakfıkebir'in bu gününe değil; 
geleceğine talip oldukları için 
ilçenin kaybetmemesi 
gerektiğini öncelediklerine 
dikkat çekti...
Sokak ve caddelerle ilgili 
projelerinin hazır olduğuna 
atıfta bulunarak; kaynakları 
yazık etmemek uğruna ciddi 
anlamda risk aldıklarını iddia 
etti.
Aslında mantıklı bir açıklama. 
Doğalgazın gelmesini 
bekleyerek projelerin 
ertelenmesi ciddi anlamda bir 
kaynak kaybına sebep 
olabilirdi...
Diğer yandan bakıldığında 
zamanlama da kendisinden 
yana gelişti; aldığı risk 
avantaja dönüştü...
Kolay gelsin diyorum...
**********
31 Mart 2024'te yapılacak 
olan yerel seçimlerde 
mahallesinin sorunlarını 
çözmek için demokratik 
hakkını kullanarak aday olan 
bir muhtar adayının 
manifestosunu okudum; hatta 
bir kaç kez okudum.
Dört azası ile aday olduklarını 
kamuoyuna açıklayan muhtar 
adayı, “Halka hizmet Hakka 
hizmet anlayışıyla, genç ve 
dinamik muhtar adayı olarak; 
doğduğum, büyüdüğüm 
mahalleme gönülden 
hizmetkâr olmak istiyorum. 
Mahallemizin eksiklerini 
tamamlamak, sorunlarını 
çözmek, ihtiyaç sahiplerinin 
ihtiyaçlarını ilgili kişi veya 
birimler aracılığıyla gidermek, 
engelli vatandaşlarımızın 
engellerini ortadan kaldırmak, 
sosyal ve kültürel faaliyetlerle 
farkındalık oluşturmak 
amacıyla göreve talibim. 
Standart değil, aktif; ayrıştıran 
değil, bütünleştiren muhtarlık 
anlayışıyla çözüm odaklı 
hizmet edeceğim. Dürüst, 
güvenilir, adaletli, inançlı, 
kararlı, herkese eşit 
davranarak yenilikçi anlayışla, 
mahallemizde yapılacak olan 
yeni projelerde 
vatandaşlarımızın istek ve 
arzularını göz önünde 
bulundurarak, gerekli kişi 
veya birimlerle iletişim 

sağlayarak, mahallemizi 
yaşanılabilir ve örnek mahalle 
yapmak adına bütün 
gücümüzle çalışarak, mahalle 
birliği ve bütünlüğünü 
oluşturacağız” diyor!
'Hizmetkâr' sözcüğü TDK'ya 
göre ücretle iş gören, 
genellikle erkek işçi, uşak 
anlamına gelir...
'Hizmetkâr' sözcüğünün ana 
kökeni ise Arapça olup, 
hidmet olmakla birlikte Farsça 
kâr eki alarak hizmetkâr 
şekline dönüşmüştür...
Ancak; ABD' li Greenleaf 
(1904- 1990), hizmetkârlık 
kavramını, kendini diğer 
insanların yerine koyabilen, 
onları dinleyen, onları 
duygusal olarak anlayan ve 
destekleyen, alışılmadık bir 
güce ve kaynağa sahip kişi 
olarak tanımlamıştır...
Eğer içtenlikle söylüyorsa 
muhtar adayını kutluyorum. 
Yolları açık olsun.
**********
Geçen hafta sonu sosyal 
medya hesabımdan 
paylaştığım bir haberden 
dolayı uzun soluklu sosyal 
medyadan arkadaşım olan 
birisi, T.G. adlı profilinden  
“Artık yeter, sizin devriniz 
bitmeli, ne yaptınız 
Vakfıkebir'e 50 yıldır” diye 
sordu ve ekledi: “Aynı tas, 
aynı hamam!”
Ben de, “Korkar gibi oldum 
valla! Devri biten bizler 
miyiz?” diye yazarak bir 
gülücük gönderdim...
Dostum,  “Ziya Fidaye, 
devriniz bitti demedim zaten; 
bitmeli dedim. Bizim halkımız 
gözünü açmadığı sürece siz 
bitmezsiniz maalesef!”
Bize bir süre daha ömür 
biçtiği için kamuoyu önünde 
teşekkür ediyorum; var olsun, 
sağ olsun!
**********
Bu da günün altın küpesi:
'Baba Erenler' bir gün namaz 
vakti caminin önünden 
geçerken delikanlının biri 
yüksek sesle sorar: 
“Kıyamda ellerimizi göbek 
altından mı, yoksa göğüs 
hizasından mı bağlamalıyız?”
'Baba Erenler' biraz durur, 
sağa-sola bakındıktan sonra 
yanıt verir:
“Diğerlerine bir diyeceğim yok 
ama sen, “Kalbini Allah'a 
bağlamadıktan sonra ellerini 
nerene bağlarsan bağla!”
Sürç- u lisan var ise affola...
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OĞUZHAN YILMAZ
VAKFIKEBİR BAĞIMSIZ BELEDİYE

MECLİS ÜYESİ ADAYI

HALKIN SESİ
HALKIN SÖZCÜSÜ

HALKIN SESİ
HALKIN SÖZCÜSÜ



V
akfıkebir Cumhuriyet 
İlk/Orta Okulunun 
düzenlediği ve 

sunuculuğunu Faruk Işık'ın 
yaptığı program Fen Lisesi 
Pansiyonu Salonunda 
gerçekleştirildi. Program Saygı 
Duruşu ve İstiklal Marşının 
okunmasının ardından günün 
anlam ve önemini belirten 
konuşmayı Cumhuriyet İlk 
Okulu sınıf Öğretmenlerinden 
Ümit Özdemir yaptı.

Özdemir, konuşmasında şu 
ifadelere yer verdi; Ezelden 
beridir hür yaşamış şerefli 
milletimizin; vatanın istiklaline 
yapılan alçakça saldırılara 
boyun eğmeyeceği aşikârdı. 
Kurucumuz Mustafa Kemal 
ATATÜRK'ün önderliğinde, 
türlü zorluklara ve 

imkânsızlıklara rağmen 
kahraman ecdadımızın 
kararlılığıyla bu saldırılara hak 
ettiği cevap verilmişti. Çünkü 
esaret ve ümitsizlik aziz Türk 
milletine asla yakışmazdı.
''BÖYLE BİR HİZMETE 
MADDİ BEDEL ASLA 
KARIŞTIRILMAMALIYDI.''
O zorlu yıllarda ordumuza 
moral olacak, milli şuuru 
canlandıracak bir marş 
arayışına gidildi.   Marşın 
sözleri için ödüllü bir şiir 
yarışması tertip edildi ancak 
yarışma için yazılan şiirler milli 
şuuru yansıtmaktan ve Türk 
ordusunun ruhuna 
dokunmaktan ziyadesiyle 
uzaktı.  Milletimizin inancı, 
özgürlük sevdası, gelecek 
ümidi, Mehmetçiğin 
kahramanlığı ve yaşanan ruh 
hali mısralara dökülmeliydi. Bu 
en çok ''Çanakkale Şehitleri'' 
ve ''Safahat''ın şairi Mehmet 
Akif'in eline yakışacaktı. Eseri 
yazması için kapısını çalan 
Hamdullah Suphi'ye '' Böyle 
bir hizmete maddi bedel asla 
karıştırılmamalıydı.'' sözü 
Mehmet Akif'in vatanını ve 
milletini karşılıksız seven 
gerçek bir milli şair olduğunun 
en sağlam kanıtıydı. ''Hayal ile 

yoktur alışverişim, her ne 
demişsem görüp de 
söylemişim.'' diyen Mehmet 
Akif 41 mısralık bu eşsiz eseri 
Taceddin Dergahı'ndaki evinde 
yalnızca iki günde ordumuza 
ithafen yazmıştı.
''ALLAH BU MİLLETE BİR 
DAHA İSTİKLAL MARŞI 
YAZDIRMASIN.''
 İnandığı gibi yaşayan, 
yaşadığı gibi yazan ve bu 
uğurda bedel ödemekten asla 
çekinmeyen milli şairimiz; bu 
mukaddes eserin ancak ahval-
i zamanın ruhuyla 
yazılabileceğini ve tekrar 
yazılmasının mümkün 
olmadığını belirtmişti. Davası 
derdi kadar büyük, şiiri davası 
kadar içten olan Mehmet Akif; 
kahraman milletimizin 
mücadelesini ölümsüzleştiren 
bu eşsiz eserin sahibinin yine 
milletimiz olduğunu söylemişti. 
İstiklal uğruna benliğini ateşe 
vermiş, küllerini bile düşmana 
teslim etmemiş kahraman 
neslin evlatları; Ulusumuzun 
ruhunu, tarihini ve ideallerini 
yansıtan bu mukaddes eser; 
aziz şehitlerimize rahmetin, 
gazilerimize minnetin, 
bayrağımıza hürmetin ve 
vatanımıza aidiyetin en 

anlamlı sembolüdür. Mehmet 
Akif'in de dediği gibi ''Allah bu 
millete bir daha İstiklal Marşı 
yazdırmasın.'' ancak Mehmet 
Akif gibi yiğitler bu kutsal 
topraklardan hiç eksik 
olmasın.
Programda Okulun rehber 
öğretmeni Güliz Günaydın 
“Zulmü Alkışlayamam” adlı 
şiirleri seslendirdi. 3-4 sınıf 
öğrencileri “İstiklal Marşı nedir” 
adlı gösteride açılan Tüğrk 
Bayrağı” Kaymakam Dr. Hacı 
Arslan Uzan'a hediye edildi.  6 
sınıf öğrencilerinden Tuğrul 
Kıroğlu “Bu Vatan Kimin?” 
şiirine Jandarma Kıdemli 
Üstçavuş Çağrı Kıroğlu 
kemanıyla, Müzik öğretmeni 
Sevim Yıldız enstrümanıyla 
eşlik ettiler.

Akif Kimdir? İsimli video 
gösterisi okul öğrencileri 
tarafından hazırlanarak 
sunuldu. 2 sınıf 
öğrencilerinden Öykü Koçoğlu 
“Bayrak” adlı şiirinin ardından 
Müzik Öğretmeni Sevil Yıldız 
yönetiminde öğrenciler 
tarafından “12 Mart” korosu 
seslendirildi.
İstiklal Marşının kabulü ve 
Mehmet Akif Ersoy'u anma 
günü nedeniyle öğrenciler 
arasında düzenlen şiir yazma 
yarışmasında birinci olan 
Ömer Nakkaş Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesi 
öğrencisi Cemre Nur Şarlı 
“Haykırış” adlı şiirini 
okumasının ardından 
Vakfıkebir Bölge Yatılı Kız Kur-
an Kursu Hafızlık 
öğrencilerinden Zeynep 
Aybüke kalyoncu “Atiyi 
Karanlık” adlı şiiri okudu.  
Ülkemiz genelinde öğrenciler 
tarafından hazırlanan İstiklal 
Marşı'nın seslendirildiği video 
gösteriminin sonrasında 
yarışmalarda dereceye giren 
öğrencilere ödüllerin 
verilmesinden sonra  toplu 
fotoğraf çekimiyle program 
sona erdi.

akfıkebir Karadağ 

VTurizm Koruma ve 
Güzelleştirme 

Derneğinin olağan Genel 
Kurul Toplantısı yoğun bir 
katılım ile Yavuz Selim 
Çayocağında yapıldı. Saygı 
Duruşu ve İstiklal Marşının 
okunması ile başlayan kurul 
da divan başkanlığını Temel 
Topkara yaptı. Faaliyet 
raporlarının okunup ibrasının 
ardından yapılan seçimlerde 
tüm üyelerin oyları ile mevcut 
başkan Abdulkadir (Cemil) 
Haliloğlu ve yönetimi yeniden 
güven tazeledi.
“YAYLA YOLUMUZUN 
ASFALTI BU SEZON 
TAMAMLANACAK”
Vakfıkebir Karadağ Turizm 
Koruma ve Güzelleştirme 
Derneği Başkanı Abdulkadir 
(Cemil) Haliloğlu yaptığı 
açıklamada; “17 Temmuz 
2021 ile 09 Mart 2024 tarihleri 
arası yaptığımız 
çalışmalardan sizlere 
bahsetmek istiyorum.  Dernek 

yönetimi olarak yaptığımız 
girişimler sonucu 18 
kilometrelik ana yolumuzun 
önce altyapısı yapıldı. 
Ardından 8 kilometrelik kısmı 
asfalt döküldü. Geriye kalan 
bölümü de bu sezon 
tamamlanacak. Yolun 
tamamlanması ile ilgili olarak 
yetkililerle görüşmelerimizi 
yaparak sözünü aldık. Büyük 
oluk suyumuzun deposu ve 
hatları yenilenerek 30 
civarındaki haneye su verildi. 
İki adet yeni su motoru alındı. 
Yedek olarak bekliyor. Su 
depolarındaki vanalar demir 
kapaklar yapılarak 
kapatılmaları sağlandı. Topuk 
otu mevkiindeki WC'nin demir 
kapları yaptırıldı ve yerine 
takıldı. İç kısmı da 
tamamlanarak bu sezon 
hizmete açılacak. Topuk otu 
ve Ganez mevkileri için piknik 
alanları yapılması ve 
korunması için ayrıca Topuk 
otu, Ganez ve Ganez - Kilise 
Tepesi yürüyüş yolu için 

gerekli çalışmalar 
yapılmaktadır. Yaylamıza 
Ahmet Metin Genç 
başkanımız tarafından bir 
çocuk parkı kurulmuş ve 
hizmete başlamıştır dedi.”
“BAŞKANIMIZ BALTA'YA 
TEŞEKKÜR EDİYORUZ”
Başkan Haliloğlu, “Bu 
çalışmalarımızda Vakfıkebir 
Belediye Başkanımız 
Muhammet Balta, AK Parti 
İlçe Başkanımız Ahmet Uzun, 
eski ve yeni Bakanlarımıza, 
Ortahisar Belediyemize ve iş 
adamlarımız bizlere çok 
büyük destek vermişlerdir. 
Kendilerine sonsuz 
teşekküller sunuyoruz. 
Desteklerinin devamını 
bekliyoruz dedi.”
Yeni Yönetim Kurulu şu 
isimlerden oluştu; Başkan 
Abdulkadir (Cemil) Haliloğlu, 
İsmail Hakkı Çobanoğlu, Avni 
Haliloğlu, Paşa Civil, M. Akif 
Ofluoğlu, Rıdvan Ayhan, Vahit 
Haliloğlu, Aydın Özdemir ve 
Ahmet Birinci.
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Sevgili dostlar, öncelikle Ramazan 
Ayınızın hayırlara vesile olmasını 
diliyorum. 
Allah'ım, biz fakir ve hakir kullarını 
kendine gerçek kul ve habibine 
gerçek ümmet eyle.
Güneşe göre gölge, denize göre 
dalga, okyanusa göre damla bir hiç 
mesafesindedir. İşte dünya hayatı ve 
içindekiler ahret hayatına göre bir 
hiçtir. 
Sevgi dolu gönüller nice ateş 
söndürür. Öfke dolu gönüller ise her 
dostluğu öldürür.
Ey Allah'ım, bildim cahil olduğumu, 
suçlu olduğumu, güçsüz olduğumu, 
çaresiz olduğumu, günahkâr 
olduğumu, bir hiç olduğumu ve sana 
muhtaç olduğumu.
Mevlana hazretlerine sormuşlar ne 
oldun diye? Mevlana “bir hiç 
olduğumu anladım” demiş. 
Ya bizler bir hiç olduğumuzu ne 
zaman anlayacağız. Ya da kırıp 
dökmeyi ne zaman bırakacağız. Ne 
zaman gönüller yapmaya 
başlayacağız. Şunu unutmamak 
lazım, dünya hayatı çok kısa ve 
zaman gelip geçiyor. Sonradan eyvah 
deminin hiçbir manası kalmıyor. 
Keşkeler hayatımızın büyük bir 
bölümünde pişmanlıklarımızla bir kurt 
misali içimizi kemirip gidiyor. 
Keşke dememek için pişman 
olmamak için Ramazan Ayını iyi 
değerlendirmek ve 
pişmanlıklarımızdan vaz geçmek için 
tam zamanı. Bilirsiniz bu ayda yapılan 
tüm tövbeler kabul olur. Bu hususta 
Kur'ân-ı Kerîm'de şöyle 
buyrulmaktadır: “Allah katında 
(makbul) tövbe, ancak bilmeyerek 
günah işleyip sonra hemen tövbe 
edenlerin tövbesidir. İşte Allah 
bunların tövbelerini kabul buyurur. 
Yüce Peygamberimiz (a.s.m.), bir 
hadislerinde şöyle buyurmuştur:
 "Adalet güzeldir, fakat idarecilerde 
olursa daha güzeldir.
Cömertlik güzeldir, fakat zenginlerde 
olursa daha güzeldir. 
Dinde titiz olmak güzeldir, fakat 
âlimlerde olursa daha güzeldir. 
Sabır güzeldir, fakat fakirlerde olursa 
daha güzeldir. 
Tövbe güzeldir, fakat gençlerde 
olursa daha güzeldir. 
Hayâ güzeldir, fakat kadınlarda olursa 
daha güzeldir." (Deylemî, Müsnedü'l-
Firdevs)
Peygamber Efendimiz (s.a.v) 
buyuruyor ki;
"Aranızda ilişkiyi kesmeyin, birbirinize 
sırt dönmeyin, birbirinize kin tutmayın 
ve birbirinize kıskançlık etmeyin. Ey 
Allah'ın kulları, kardeş olun." (Müslim)
Evet, işin özü gerçek kardeş olmaktan 
geçiyor. Eğer kul olarak kurtuluşa 
ermek istiyorsak gerçek kardeş olmak 
zorundayız. Yaratandan ötürü bir 
birbirimizi sevmek durumundayız. 
Mevla'm, aramızdaki sevgi ve 
muhabbeti artırsın. 
Gönül tarlasına iyilik tohumları ekmek 
çok zor, ancak kötülük tohumları 
ekmek çok kolaydır. Kötülük tohumları 
gönül bahçesinde filizlendimi söküp 
atmak daha zordur. Kötülük 
tohumlarını filizlendirmeyelim.
İnsanoğlu bir kez balık yemek için 
dünyaları dolaşıyor da, neden Allah'ın 
rızasına ulaşmak için iyilikte ve 
kullukta yarışmadığını anlamak 
mümkün değil. 
O zaman bu mübarek zaman dilimde 
Mevla'ya şöyle yalvaralım; Ey Allah'ım 
günahlarımızı bağışla, bizleri 
kapından kovma, hastalarımıza 
şifalar, dertlerimize devalar, 
borçlarımıza da edalar nasip eyle... 
Allah'ım! Sabrımızı artır, evlerimize 
huzur ve bereketler nasip eyle. 
Devletimize ve milletimize zeval 
verme. Askerlerimize ve Polislerimize 
yardım eyle. Dünya üzerinde zulüm 
gören din kardeşlerimize yardım eyle.

Bir Hiç Olduðumu Anladým!

İskeleden
Görünenler

Mehmet Bülent ALP

O MÜBAREK BAYRAK İŞTE BİZİM BAYRAK
12 Mart İstiklal Marşımızın Kabulünün 103. Yıldönümü ve Mehmet Akif Ersoy'u Anma Günü münasebetiyle bir program düzenlendi.

YAYLA YOLUMUZUN ASFALTI
BU SEZON TAMAMLANACAK
Vakfıkebir Karadağ Turizm Koruma ve Güzelleştirme Derneğinin olağan
Genel Kurul Toplantısı yoğun bir katılım ile Yavuz Selim Çayocağında yapıldı. 

VERGİ BİLİNCİ
OLUŞTURULMASI
ÜLKEMİZİN KALKINMASI
AÇISINDAN SON
DERECE ÖNEMLİDİR
Vakfıkebir Vergi Dairesi Müdürü Fatih İnal ve Müdür
Yardımcısı Sait Ayhan, Vergi Haftası nedeniyle İlçe
Kaymakamı Dr. Hacı Arslan Uzan'ı makamında ziyaret ettiler. 

oplumun tüm 

Tkesimlerinde vergi 
bilincinin geliştirilmesi 

ve gönüllü ödeme 
alışkanlığının artırılması 
amacıyla, her yıl şubat ayında 
kutlanan '' Vergi Haftası'' 
dolayısıyla ilçemiz Vergi 
Dairesi Müdürü Fatih İnal ve 
Müdür Yardımcısı Sait Ayhan, 
Kaymakamımız Sayın Dr. 
Hacı Arslan Uzan'ı 
makamında ziyaret ettiler.
VERGİ BİLİNCİNİN 
OLUŞTURULMASI 
ÜLKEMİZİN KALKINMASI 
AÇISINDAN SON DERECE 
ÖNEMLİDİR
Vergi Dairesi Müdürü Fatih 
İnal yaptığı açıklamada, "Her 
yıl 22-28 Şubat tarihleri 
arasında Vergi Haftası'nı 
kutluyoruz. Vergi Haftası'nın 
amacı mükelleflerimize vergi 
ödeme alışkanlığı 
kazandırmak ve geleceğimizin 
teminatı olan çocuklarımıza 

sağlıklı bir vergi bilinci 
oluşturmaktır" dedi.
Vakfıkebir İlçe Kaymakamı Dr. 
Hacı Arslan Uzan ise 
ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek, 
“Türkiye'de vergi bilincinin 
oluşturulması ülkemizin 
kalkınması açısından son 
derece önemlidir. İlçemizin ve 
ülkemizin kalkınmasında, hak 
ettiği yere gelmesinde 
üreticilerin, ticaret erbabının 
ve bizlerin vergilerimizi 
zamanında ve düzenli 
ödememiz, geleceğimiz olan 
çocuklarımız için iyi bir miras 
bırakabilme açısından son 
derece önemlidir. Bu vesile ile 
Vergi Haftanızı kutluyor, 
vergilerini veren vatandaşlarla 
birlikte kucaklaşarak ülkemizin 
hak ettiği yerlere gelmesi için 
elimizden gelen tüm gayreti 
de göstereceğimizi ifade 
etmek istiyorum” şeklinde 
konuştu.




